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3شهرستان ها

 قاب

لاله های دو رنگ دشت های کرند بشرویه این روزها جلوه ای از زیبایی های  طبیعت این روستاست 
و همگان را  به دیدار از این منظره که در فاصله 35 کیلومتری غرب بشرویه قرار دارد فرا می خواند.

خروجی جلسه

تخلیه قلعه خوسف؛ منتظر حکم دادگاه
مشمولی- تخلیه قلعه خوسف منتظر حکم دادگاه است. 
فرماندار خوسف، در جلسه ستاد تنظیم بازار این شهرستان 
با تاکید بر تخلیه قلعه خوسف، گفت: با توجه به پیگیری های 
انجام شده، منتظر حکم دادگاه و تخلیه و انتقال شرکت 
تعاونی مصرف ابن حسام هستیم تا این محل در اختیار 
میراث فرهنگی قرار گیرد. »شفیعی«، خواستار راه اندازی 
گفت:  و  شد  شهر  این  در  میوه  فروش  تخصصی  بازار 
سامان دهی و نظارت بیشتر بر تعاونی های توزیع کالاهای 
اساسی و اصناف حاشیه جاده و بولوار امام خمینی )ره(، 
راه اندازی نانوایی سنتی در دهکده و بازارچه گردشگری 
خوسف ضروری است. دیگر درخواست وی، راه اندازی 
جمعه بازار صنایع دستی بود و ادامه داد: بازار فروش دام 
باید تا شهریور امسال در مجتمع دامداری حاشیه جاده 

خوسف به ماژان راه اندازی شود.
رئیس اداره صنعت، معدن و تجارت خوسف هم از توزیع بیش 
از ۱۱ تن گوشت مرغ منجمد، مرغ گرم و گوشت گوسفند 
وارداتی در قالب کارگروه تنظیم بازار ویژه نوروز ۹۸ خبر 
داد و گفت: بیش از ۴۱ تن شکر و ۲۸ حلقه لاستیک کامیون 
نیز جذب شده است و توزیع آن هنوز ادامه دارد. به گزارش 
»خراسان جنوبی«، راه اندازی سوپر گوشت، انتقال صنایع 
آلاینده از شهر به حاشیه جاده اصلی، فراهم کردن زمینه 
بهره مندی مردم روستاها از کالاهای اساسی، گلایه مردم 
از افزایش کرایه اتوبوس و مینی بوس های مسیر خوسف به 

بیرجند از دیگر موارد مطرح شده در این نشست بود.

 2 مجتمع آب رسانی عشایری
 در نهبندان ایجاد می شود

اعتبار ایجاد دو مجتمع آب رسانی عشایر در نهبندان با توجه 
به مطالعات انجام شده از محل منابع ملی تامین می شود. 
معاون وزیر و رئیس سازمان امور عشایری کشور، در بازدید از 
محله های عشایری مرزی نهبندان، با اشاره به سختی های 
زندگی عشایر، یکی از مهم ترین برنامه هایی را که برای رونق 
تولید در مناطق عشایری در دستور کار قرار دارد طرح زنجیره 
تولید گوشت قرمز اعلام و اظهار کرد: با توجه به نام گذاری 
امسال به عنوان سال رونق تولید، بهترین فرصت است که 
امسال پر انرژی تر از سال گذشته در خدمت جامعه عشایری 
کشور باشیم. مهندس »قندالی«، در ادامه اعتبارات مالیات 
بر ارزش افزوده و برخورداری جامعه عشایر از آن را اقدامی 
ارزنده دانست که می تواند بسیاری از مشکلات مناطق 
عشایری را رفع کند و به زودی تسهیلات ارزان قیمت برای 
عشایر برای طرح های اشتغال زا ارائه می شود. به گفته وی، 
در زمینه تامین علوفه مورد نیاز عشایر تسهیلات ارزان قیمت 
به تشکل ها داده می شود. »کریمان خراسانی«، فرماندار 
جامعه  پراکندگی  و  گستردگی  به  توجه  با  هم  نهبندان 
عشایری شهرستان و این که  بیشتر راه هایی که در محدوده 
زندگی عشایری قرار دارد بسیار نامطلوب و صعب العبور 
است، خواستار اختصاص یک دستگاه گریدر به اداره امور 

عشایری شد.

فرماندار: نیازهای خوسف احصا شد
اجرایی  های  دستگاه  مدیران   - مشمولی 
خوسف، خواسته ها و نیازهای شهرستان را 
احصا کنند تا در سفر استاندار مورد توجه قرار 
گیرد. فرماندار خوسف در اولین جلسه شورای 
اداری شهرستان با تقدیر از حضور مدیران در 
فراهم کردن زمینه جذب گردشگر در تعطیلات 
نوروز و فعالیت مدیریت بحران شهرستان طی 
یک ماه گذشته با اشاره به شعار سال، گفت: 
همه باید از قانون به نفع مردم استفاده و با 
توجه به کمبود اعتبارات، با همدلی و همکاری 
در جذب سرمایه گذاران تلاش کنند تا شعار 
سال اجرایی شود. »شفیعی«، از سفر استاندار 
به خوسف در آینده خبر داد و افزود: مدیران 
مشکلات مهم حوزه کاری خود را به فرمانداری 
منعکس کنند تا در نشست تخصصی بررسی و 
در سفر استاندار بر اساس اولویت اعلام شود تا 
نتایج خوبی در برداشته باشد. او، ادامه داد: با 
توجه به هدف توسعه شهرستان و استفاده از 
تسهیلات اشتغال زایی ۱50 میلیارد تومان در 
بانک ها پرونده داریم که ابلاغ شده است و بانک 

ها باید در پرداخت آن به متقاضیان همکاری 
کنند در مرحله سوم و چهارم نیز پیگیر جدی 

تسهیلات اشتغال زایی هستیم.
با  هم  شهرستان  اسلامی  شورای  رئیس 
فراهم  در  شهرستان  مجموعه  از  قدردانی 
کردن زمینه گردشگری گواب، گفت: ساخت 
و راه اندازی مجموعه تفریحی و قایقرانی در 
به  را  زیادی  و گردشگران  گواب، مسافران 
خوسف کشاند که در رونق کسب و کار و فروش 
تولیدات بومی تاثیر زیادی داشت بنابراین باید 
بیشتر حمایت شود. حجت الاسلام »موسوی 
رستگار«، با گلایه از امور اراضی سازمان جهاد 
مجوز  که  این  به  توجه  با  افزود:  کشاورزی، 
حصارکشی باغ ها از سوی وزارت اعلام شده 
است اما در استان هنوز تنگ نظری ها وجود 
کار  و  سخت گیری  قانون  اجرای  در  و  دارد 
مردم را تعطیل می کنند. به گزارش »خراسان 
جنوبی«، در پایان »حسین مالکی بیرجندی« 
به عنوان معاون برنامه ریزی و امور عمرانی 

فرماندار خوسف معرفی شد.

کارگروه تسهیل رفع موانع تولید فردوس، گرهی باز نکرد
باکمال- مشکلات و موانع تولید در واحدهای 
صنعتی و معدنی فردوس در کارگروه تسهیل 
و رفع موانع تولید شهرستان با حضور رئیس 
سازمان صنعت، معدن و تجارت و جمعی از 
تولید کنندگان و مدیران بانک ها بررسی شد اما 
گرهی باز نشد. به گزارش »خراسان جنوبی«، 
»میرزایی«،  مهندس  ابتدا  کارگروه  این  در 
فرماندار فردوس طی سخنان کوتاهی خواستار 
تعامل بانک ها با تولید کنندگان شد و گفت: 
قبول داریم که بانک ها ضوابط خاص خود را در 
پرداخت تسهیلات دارند اما خوب است که در 
سال رونق تولید، نیازمندی واحدهای تولیدی 
را برای تامین سرمایه در گردش برطرف کنند. 
بنا براین گزارش، در ادامه هر یک از تولید 
کنندگان، مشکلات خود را مطرح کردند اما در 
پایان به اعتقاد بسیاری از صنعت گران، معدن 
کاران و تولید کنندگان این جلسه هم مثل 
چند کارگروه سال گذشته، نتیجه ای برایشان 

نداشت.

۶ ماه است »فردا« نمی شود! •
تولید کننده بتن، ماسه و قطعات بتنی گفت: 
شش ماه است که »فردا نمی شود« هر وقت به 
بانک عامل مراجعه کرده ام می گویند »فردا« و 
پاسخ هر نامه ای را که می خواهند بدهند بیش 
از سه ماه طول می کشد. »حمید عادلی فر«، 
افزود: آیا با کارآفرینی که زمینه اشتغال را برای 

۴0 نفر فراهم کرده است همین طور باید رفتار 
کنند و برای پرداخت یک یا دو میلیارد تومان 
وام، خریدار تجهیزات کارگاهی باید این قدر 

اذیت شود؟
تولید کننده ایزوگام که از سنگ اندازی های 
پیش رو برای صادرات محصولات تولیدی اش به 
ستوه آمده بود گفت: محصولاتم را به افغانستان 
صادر می کنم و حق و حقوق دولت در گمرک 
که  کرده اند  بخشنامه  اما  پردازم  می  هم  را 
ایزوگام باید از طریق بورس صادر شود و تاجر 
افغانستانی، حاضر نیست از بورس خریداری 
کند. مهندس »نیک نهاد«،  ادامه داد: چون 
هزینه این کار زیاد می شود و وقتی یک تاجر 
افغانستانی طرف حسابم است و از سه سال قبل 
محصولم را از طریق گمرک به صورت قانونی 
به او می فروشم چه لزومی دارد که یک چرخه 
زاید پیش پای تولید کننده قرار گیرد تا مجبور 
باشم ۱0 میلیون تومان را به یک شرکت صوری 
در بورس پرداخت و آن گاه بتوانم محصولاتم را 

صادر کنم؟

نیازهای تولیدکنندگان •
نماینده کارخانه شمش منیزیم نیز مشکلات 
بسیاری را از قبیل نیاز به سرمایه در گردش، 
استمهال وام های سررسید شده و درخواست 
مدارا از طرف اداره های برق، گاز و آب مطرح 
کرد که رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت 

در پاسخ گفت: چون تاکنون چهار بار وام ها 
استمهال شده و تلاش های زیادی برای فعال 
شدن این واحد تولیدی انجام شده است این بار 
استمهال وام ها باید در کارگروه ملی در تهران 
مطرح شود. »کاظم خانی«، تولید کننده کارتن 
و مقوا هم با طرح مشکلات واحد خود گفت: از 
یک بانک 500 میلیون تومان وام گرفته ام و 
بعد از سه ماه یک میلیارد و ۱50 میلیون تومان 
اجراییه صادر کرده اند که بیش از 300 درصد 
تجهیزات  و  وسایل  که  این  ضمن  شود.  می 
کارگاه را مصادره کرده و در انباری تحویل 
کارمند و سرایدار بانک داده اند که از آن جا هم 
بیشتر تجهیزات به ارزش ده ها میلیون تومان به 
سرقت رفته است و حال می گویند باید از دست 

همان کارمند شکایت کنم!
به گزاش خبرنگار ما در این کارگروه جمع 
دیگری از صنعت گران و معدن کاران مشکلات 
خود را مطرح کردند اما به دلیلی طولانی شدن 
جلسه و نیز سخنان رئیس سازمان صنعت، 
معدن و تجارت در جلسه تنظیم بازار که قبل 
برای  فرصتی  شد  برگزار  کارگروه  این  از 
جمع بندی کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید 
و گره گشایی از مشکلات تولید کنندگان پیش 
نیامد. »شهرکی« در پاسخ به طرح مشکلات هر 
یک از تولید کنندگان، راهکارهایی ارائه کرد 
که البته به اذعان اغلب تولیدکنندگان، بیشتر 
این راهکارها را هر یک از آنان طی کرده اما 

نتیجه ای نگرفته اند. 

از گوشه و کنار استان 

تذکر» افضلی« به وزیر ورزش و جوانان
نماینده مردم نهبندان و سربیشه در مجلس شورای اسلامی 
استخر  احداث  و  اجرایی  عملیات  نشدن  تکمیل  دلیل  به 
سرپوشیده شنای سربیشه به وزیر ورزش و جوانان تذکر داد. 
دکتر »افضلی«، دلیل این تذکر را خواسته به حق مردم این 
منطقه مرزی و کم برخوردار اعلام و اظهار کرد: کلنگ احداث 
این استخر سال ۸۹ به زمین زده شد و پس از گذشت ۹ سال و 
هزینه کرد یک میلیارد و ۲50 میلیون تومان ناتمام مانده است.

ثبت دومین وقف امسال در سربیشه 
دومین وقف سال ۹۸ در سربیشه ثبت شد. »امینی نسب«، 
رئیس اداره اوقاف و امور خیریه سربیشه، گفت: این وقف توسط 
واقف مشهدی انجام شد که 6۱3/ 33 سهم از ۹۲0 سهم برابر 
گواهی انحصار وراثت از سهام شرکت و کارخانه کویر تایر بیرجند 
واقع در شهرک صنعتی بیرجند با همه متعلقات و ملحقات را 
برای کمک به دانش آموزان و بیماران بی بضاعت، کمک به 
مسکن محرومان حساب ۱00 حضرت امام )ره( سربیشه و... 

وقف کرد.

کشاورزان قاین 4/8 میلیارد ریال 
زکات پرداختند

حقانی - کشاورزان، دامداران و باغداران قاینات سال گذشته 
چهار میلیارد و ۸00  میلیون ریال زکات به ستاد احیای زکات 
شهرستان تحویل داده اند. مسئول ستاد احیای زکات کمیته 
امداد امام خمینی )ره( قاینات گفت: از این مبلغ یک میلیارد 
ریال صرف پروژه های عام المنفعه شامل غسالخانه و مساجد و 
بقیه مبالغ حاصل به منظور تهیه جهیزیه و معیشت خانوارهای 
نیازمند هزینه شد. حجت الاسلام »شاهمرادی«، پیش بینی 
کرد: امسال پنج میلیارد ریال زکات در شهرستان جمع آوری 
شود. همچنین، از ابتدای اجرای طرح شجره طیبه، هزار و 
750 اصله درخت عناب، زرشک، بادام، پسته و انار اهدا و 
درآمد حاصل از آن ها در قالب زکات مستحبی صرف معیشت 

مردم نیازمند شد.

مددجویان امداد قاینات تسهیلات 
مسکن گرفتند

یک میلیارد و 6۸0 میلیون تومان وام قرض الحسنه احداث و 
خرید مسکن در سال گذشته به ۱5 نفر از مددجویان زیر پوشش 
کمیته امداد امام خمینی )ره( قاینات پرداخت شد. رئیس 
کمیته امداد امام خمینی )ره( قاینات گفت: همچنین در مدت 
یاد شده به ۲۴ نفر از مددجویان چهار میلیارد و 300 میلیون 
ریال اعتبار برای خرید و احداث مسکن به صورت بلاعوض 
پرداخت شد. »حسینی«، از پرداخت وام اشتغال زایی به ۱۸۹ 
نفر خبر داد و افزود: در این زمینه ۴0 میلیارد و 3۴۸ میلیون 
تومان وام قرض الحسنه دراز مدت و کم بهره به مددجویان واجد 
شرایط پرداخت شده است.  وی ادامه داد: ۱۹ نفر از مادران و 
دختران خانواده های زیر پوشش این نهاد به اردوی سیاحتی و 

زیارتی پنج روزه به مشهد مقدس اعزام شدند.


